

اللَّهُ

وَرِدُ الْعَامِ

The General Litany

of Tariqah Shadhili-Darqawi-Habibi-Hashimi

To recite once after Fajr and Maghrib prayers daily

Document prepared by Shadhiliyyah.sg

To submit feedback/query, email to shadhiliyyah.sg@gmail.com

- 1 I seek forgiveness from Allah (x100) أَسْتَغْفِرُ اللَّهَ (مائة)
- 2 O Allah, send salutations on our Master Muhammad, Your Servant, Your unlettered Messenger, the Prophet, and upon his family, his companions and peace (x100) with greetings اللَّهُمَّ صَلِّ عَلَى سَيِّدِنَا مُحَمَّدٍ عَبْدِكَ
وَرَسُولِكَ النَّبِيِّ الْأُمِّيِّ وَعَلَى آلِهِ وَصَحْبِهِ
وَسَلِّمْ (مائة) تَسْلِيمًا
- 3 There is no god but Allah. He is One and He has no partner with Him, His is the sovereignty and His is the praise, and He is able to do everything. (x100) لَا إِلَهَ إِلَّا اللَّهُ وَحْدَهُ لَا شَرِيكَ لَهُ،
لَهُ الْمُلْكُ وَلَهُ الْحَمْدُ وَهُوَ عَلَى كُلِّ شَيْءٍ
قَدِيرٌ (مائة)

Reference	
Command and Sunnah of our Beloved Prophet ﷺ	Al-Agharr al-Muzani who was from amongst the Companions of Allah's Apostle ﷺ reported that Ibn 'Umar stated to him that Allah's Messenger ﷺ said: "O people, seek repentance from Allah. Verily, I seek repentance from Him a hundred times a day." [Sahih Muslim]
	حَدَّثَنَا أَبُو بَكْرِ بْنُ أَبِي شَيْبَةَ، حَدَّثَنَا غُنْدَرٌ، عَنْ شُعْبَةَ، عَنْ عَمْرِو بْنِ مُرَّةَ، عَنْ أَبِي، بُرْدَةَ قَالَ سَمِعْتُ الْأَعْرَجَ، وَكَانَ، مِنْ أَصْحَابِ النَّبِيِّ ﷺ يُحَدِّثُ ابْنَ عَمَرَ قَالَ قَالَ رَسُولُ اللَّهِ ﷺ " يَا أَيُّهَا النَّاسُ تَوْبُوا إِلَى اللَّهِ فَإِنِّي أَنُوبُ فِي الْيَوْمِ إِلَيْهِ مِائَةَ مَرَّةٍ ". [صحيح مسلم]

<p>Closeness to our Beloved Prophet ﷺ</p>	<p>Ibn Mas'ud (May Allah be pleased with him) reported: The Messenger of Allah ﷺ said, "The closest of people to me on the Day of Resurrection are those who sent the most blessings upon me." [Sunan at-Tirmidhi]</p>	<p>عَنْ عَبْدِ اللَّهِ بْنِ مَسْعُودٍ أَنَّ رَسُولَ اللَّهِ صَلَّى اللَّهُ عَلَيْهِ وَسَلَّمَ قَالَ أَوْلَى النَّاسِ بِي يَوْمَ الْقِيَامَةِ أَكْثَرُهُمْ عَلَيَّ صَلَاةً. [سنن الترمذي]</p>
<p>No one will exceed him in doing more excellent good deeds</p>	<p>Abu Hurairah (May Allah be pleased with him) reported: The Messenger of Allah ﷺ said, "He who utters a hundred times in a day these words: "La ilaha illallahu, wahdahu la sharika lahu, lahul-mulku wa lahul-hamdu, wa Huwa 'ala kulli sha'in Qadir (There is none worthy of worship except Allah. He is One and He has no partner with Him; His is the sovereignty and His is the praise, and He is able to do everything)", he will have a reward equivalent to that for emancipating ten slaves, a hundred good deeds will be recorded to his credit, hundred of his sins will be blotted out from his scroll, and he will be safeguarded against the devil on that day till the evening; and no one will exceed him in doing more excellent good deeds except someone who has recited these words more often than him." [Sahih Al-Bukhari and Muslim].</p>	<p>عَنْ أَبِي هُرَيْرَةَ قَالَ، قَالَ رَسُولُ اللَّهِ صَلَّى اللَّهُ عَلَيْهِ وَسَلَّمَ : " مَنْ قَالَ لَا إِلَهَ إِلَّا اللَّهُ وَحْدَهُ لَا شَرِيكَ لَهُ، لَهُ الْمُلْكُ، وَلَهُ الْحَمْدُ، وَهُوَ عَلَى كُلِّ شَيْءٍ قَدِيرٌ، فِي يَوْمٍ مِائَةَ مَرَّةٍ كَانَتْ لَهُ عَدْلُ عَشْرِ رِقَابٍ وَكُتِبَتْ لَهُ مِائَةُ حَسَنَةٍ، وَحُجِّتْ عَنْهُ مِائَةُ سَيِّئَةٍ، وَكَانَتْ لَهُ حَرًّا مِنَ الشَّيْطَانِ يَوْمَهُ ذَلِكَ حَتَّى يَمْسِيَ، وَلَمْ يَأْتِ أَحَدٌ بِأَفْضَلِ مِمَّا جَاءَ بِهِ إِلَّا رَجُلٌ عَمِلَ أَكْثَرَ مِنْهُ." [صحيح البخاري و مسلم]</p>
<p>Allah's Forgiveness</p>	<p>Mu'adh bin Jabal (May Allah be pleased with him) narrated: Messenger of Allah ﷺ said: "There is no soul that died bearing witness to La ilaha illallah, and that I am the Messenger of Allah, from the heart with certainty, but Allah will forgive it." [Sunan Ibn Majah]</p>	<p>عَنْ مُعَاذِ بْنِ جَبَلٍ، قَالَ قَالَ رَسُولُ اللَّهِ . صَلَّى اللَّهُ عَلَيْهِ وَسَلَّمَ . " مَا مِنْ نَفْسٍ تَمُوتُ تَشْهَدُ أَنَّ لَا إِلَهَ إِلَّا اللَّهُ وَأَنِّي رَسُولُ اللَّهِ . ﷺ . يَرْجِعُ ذَلِكَ إِلَى قَلْبٍ مُوقِنٍ إِلَّا غَفَرَ اللَّهُ لَهَا . [سنن ابن ماجه]</p>
<p>Best form of Remembrance</p>	<p>Jabir (May Allah be pleased with him) reported: I heard the Messenger of Allah ﷺ saying, "The best way to celebrate the remembrance of Allah is to say: La ilaha illallah (there is no true god except Allah)." [Sunan At-Tirmidhi]</p>	<p>عن جابر رضي الله عنه قال: سمعت رسول الله ﷺ يقول: "أفضل الذكر: لا إله إلا الله." [سنن الترمذي]</p>

<p>Intercession of our Beloved Prophet ﷺ</p>	<p>Abu Huraira (May Allah be pleased with him) narrated: I said: "O Allah's Messenger ﷺ! Who will be the fortunate person, who will gain your intercession on the Day of Resurrection?" Allah's Messenger ﷺ said: O Abu Huraira! "I have thought that none will ask me about it before you as I know your longing for Hadith. The most fortunate person who will have my intercession on the Day of Resurrection will be the one who said sincerely from the bottom of his heart "None has the right to be worshipped but Allah."</p> <p>[Sahih al-Bukhari]</p>	<p>عَنْ أَبِي هُرَيْرَةَ، أَنَّهُ قَالَ قِيلَ يَا رَسُولَ اللَّهِ، مَنْ أَسْعَدُ النَّاسِ بِشَفَاعَتِكَ يَوْمَ الْقِيَامَةِ قَالَ رَسُولُ اللَّهِ ﷺ " لَقَدْ ظَنَنْتُ يَا أَبَا هُرَيْرَةَ أَنْ لَا يَسْأَلَنِي عَنْ هَذَا الْحَدِيثِ أَحَدٌ أَوْلَ مِنْكَ، لِمَا رَأَيْتُ مِنْ حِرْصِكَ عَلَى الْحَدِيثِ، أَسْعَدُ النَّاسِ بِشَفَاعَتِي يَوْمَ الْقِيَامَةِ مَنْ قَالَ لَا إِلَهَ إِلَّا اللَّهُ، خَالِصًا مِنْ قَلْبِهِ أَوْ نَفْسِهِ ."</p> <p>[صحيح البخاري]</p>
---	---	---

الله Shadhiliyyah.sg